
Protokoll fra møte i Båtsfjord ungdomsråd 

Tid: Onsdag 1. mars 2017 

Deltok på orienteringsmøtet: Frida Johnsen, Aiste Jucinskaite, Lars Henrik Hildonen 

Deres forslag til tilbakemelding fra ungdomsrådet ble deretter diskutert via chat med de 

resterende medlemmene.  

Følgende ga sin tilslutning til tilbakemeldingen: John Henry Godtvassli, Frida Johnsen, Lars-

Henrik Hildonen, Aiste Jucinskaite, Rikke Elida Larsen, Silje Henriksen. 

 

 

SAK 04/17 Tilbakemelding til styringsgruppe for nytt skolebygg 

 Ungdomsrådet er positive til at det skal bygges ny skole. 

 Vi ønsker å delta i en arbeidsgruppe sammen med elevrådet ved Båtsfjord skole. 

 Vi er positive til et flerbrukshus med ungdomsklubb og bibliotek på kveldstid. Så 

lenge ungdom får et fritidstilbud, er det ikke så nøye hvilket bygg man er i. 

 Vi er usikre på om det er lurt å ha vgs inn i det nye bygget. Dette fordi det kan være 

godt å få flytte fysisk og få en avslutning etter 10. klasse. Det er mer motiverende og 

kan gi elever en «ny start» når de starter på vgs. 

 

 

Frida Johnsen 

Leder Båtsfjord ungdomsråd 

 

 

 

 

 

 


